
ZÁPIS č. 8 

 

ze schůze zastupitelstva Obce Lipec konané dne 7.10.2013 na OÚ v Lipci  

 
Přítomni: p. Gerhát,  H. Kurzová, p. Havrda , p. Hlavatý, p. Martínek, Toman Vl. , J. Nováková 

Omluven :   

 

     Schůzi zahájil starosta obce Ladislav Gerhát , zjistil, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

ZO a schůze je oprávněna přijímat právoplatné usnesení. Dále byl stanoven :  

Zapisovatel : paní Kurzová  

Ověřitelé zápisu : p. Martínek, p. Hlavatý  

Celkem členů 7  

 

Program schůze :  
1) Kontrola zápisu, program ZO 

2) Rozpočtové opatření č. 7 

3) Nabídka od ČEZ 

4) Nabídky na návrh rozpočtu 2014 

5) Výběr firmy – stavba základové desky  

6)   Různé 

 

 
1) Kontrola zápisu, program ZO  
Byla provedena kontrola zápisu z min. schůze. Zápis byl schválen jednohlasně.  
Starosta seznámil ZO s dnešním programem. Program byl schválen jednohlasně.  
 
Hlasování : 7 – pro                                         0 – proti                                  0 – zdržel se  
    
U s n e s e n í : ZO schvaluje zápis z minulého zasedání a program na dnešní schůzi. 

2) Rozpočtové opatření č. 7 

Starosta předložil ZO rozpočtové opatření č. 7, které bylo nutno provést z důvodu  běžného 

chodu obce.  

 

Hlasování:   7- pro   0-proti   0- zdržel se 

U s n e s e n í  :  ZO po projednání souhlasí a schvaluje rozpočtové opatření č. 7. 

 

   

3) Nabídka od ČEZ  

     Starosta informoval ZO o nabídce od ČEZ na fixovanou cenu do roku 2015. 

Hlasování: 0-pro    7-proti    0-zdržel se 

U s n e s e n í :  ZO po projednání nesouhlasí s nabídkou od firmy ČEZ na fixovanou cenu . 

4) Nabídka na návrh rozpočtu – 2014, žádost o dotaci 

     ZO přednesli návrhy pro zapracování do rozpočtu na rok 2014. Usnesli se na opravě chodníku u 

hlavní silnice. Pověřili starostu o podání dotace.  

Hlasování : 7- pro    0-proti    0-zdržel se 



U s n e s e n í  : Obec Lipec schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt „Oprava místního chodníku 

par.č. 438“ ze Středočeského Fondu rozvoje obcí a měst pro rok 2014 a zavazuje se 

spolufinancovat uvedený projekt ve výši minimálně 5 % z celkových nákladů projektu.       

5) Výběr firmy – stavba základové desky 

 Starosta předložil ZO nabídky od dodavatelů na výstavbu základové desky. ZO  neschválilo výběr 

dodavatele, i když cena byla velice dobrá a zároveň nedoporučilo vůbec výstavbu víceúčelového 

domu v tomto volebním období čímž se postavili proti výsledku obecního referenda pro výstavbu SVS, 

které má být pro ZO závazné. Proti hlasovali p. Havrda, p. Toman, p. Hlavatý , p. Martínek.  

Hlasování :     3- pro    4- proti     0-zdržel se¨ 

U s n e s e n í :  ZO po projednání schvaluje a souhlasí pozastavit stavbu do konce volebního období.  

 

6) Různé 

ZO pověřilo starostu zjistit cenovou nabídku na nákup fekálního vozu nebo zajištění návrhu 

dohody s panem Kadlecem na vyvážení septiků se spoluúčastí obce.  

 

 

 

Příští schůze 4. 11. 2013. 

 

 

 

Ověřovatel:                            Ověřovatel: 

 

 

Ladislav Gerhát – starosta 

 

 

 


